

Alte Drucke

Davidis Chytræi In Historiam Iosvæ, Iudicvm, Rvth, in Prophetas & Psalmos aliquot; & Sententias Syracidæ

Chyträus, David

Lipsiae, 1592

VD16 C 2504 T. II

REVERENDO ET OPTIMO VIRO, D. HENRICO GEBHARDS, PASTORI IN HOHENVVESTED, AMICO suo carissimo S. D.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148122

Dauidis Chytræi
 IN PSALMVM
 CIII.

Benedic anima mea DOMINO.

EXPLICATIO.

REVERENDO ET OPTIMO
 VIRO, D. HENRICO GEBHARDS, PASTO-
 RI IN HOHENVESTED, AMICO
 suo carissimo S. D.



*U*M animos nostros, communi spiritu Christi, eiusdemq; de DEO fidei ac confessionis societate, qui nexus sunt amicitia Christiana firmissima, iam dudum deinctos inter se & copulatos, in DEO unum esse sciam: planè confido, nos semina illius, in aeternam DEI & ecclesie caelestis consuetudinem paulo post allaturos esse. ubi carmen Eucharisticum, & Doxologiam Psalmi, Benedic anima mea Domino, coniunctis animis, & vocibus sonoris, ardenti pectore una canemus; & DEVM, qui erit finis desideriorum nostrorum, sine fine videbimus, sine fastidio amabimus, sine fatigatione laudabimus. Cum autem initia actionum vite aeternae in his terris accendi oporteat: inter alios, iuventuti scholasticae, huius quoque Psalmi Eucharistici explicatiorem, libera voce tradidi. Quam inter pralegendum, ab auditore quodam obiter exceptam, & typis tametsi nudius & concisus descriptam, ad te potissimum mitto: ut memoriam benignitatis erga me tuae, & officiorum hospitalium, quae bis illuc transeunti, liberaliter tribuisti, me grato animo conseruare & predicare intelligas. Bene & feliciter aeternum vale. Die Seruatij, episcopi Tungrorum.

Anno 1590.

Dauid Chytræus.

ARGV-